
GBCharger Features
• Over current protection
• Short circuit protection
• Over voltage protection
• Convenient charging via USB port

Operating Instructions
1. Plug the USB charger into wall outlet / cigarette lighter jack.
2. Plug the USB charging cable supplied with your devices into the 

USB output port of the charger,  then connect another end of USB 
cable to your devices. 

3. You may refer to your devices to check the charging status.
4. When the charging is completed, unplug the USB charging cable 

from the electronic device and USB charger,  and unplug the USB 
charger from wall outlet / cigarette lighter jack.

Attention
1. Only use and store the USB charger in dry place with the proper 

temperature (0~40°C).
2. Allow sufficient free spaces all around the USB charger to make 

sure there is adequate ventilation.

Caution
1. Do not wet, incinerate or disassemble the USB charger.
2. Do not crush, throw or shake the USB charger.
3. Do not operate the USB charger if it is subject to damage in any 

ways.
4. Unplug the USB charger from wall outlet / cigarette lighter jack 

and disconnect it from your devices before cleaning or when not 
in use.

5. This appliance is not intended for use by young children or infirm 
persons unless they have been adequately supervised by a 
responsible person to ensure that they can use the appliance 
safety. Young children should be supervised to ensure that they 
do not play with the appliance.

Read the instruction manual thoroughly before 
use. Keep the manual for future reference.

Do not dispose of electrical appliances as unsorted municipal waste, use separate collection 
facilities. Contact your local government for information regarding the collection systems 
available. If electrical appliances are disposed of in landfills or dumps, hazardous substances can 
leak into the groundwater and get into the food chain, damaging your health and well-being. 
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充電插頭特點:
• 過電流保護功能

• 短路保護功能

• 過充保護功能

• 支援USB充電

操作指示﹕

1. 將USB充電插頭插入牆邊插座或汽車充電插座

2. 將USB充電連接線末端連接到充電插頭的USB輸出口，將另一

端的USB充電線連接到您的電子器材

3. 您可從您的電子器材上查看充電狀態

4. 當充電完畢，請將USB充電線與電子器材及充電插頭分開，並

將USB充電插頭與牆邊插座或汽車充電插座分開

注 意:

1. 請將充電插頭存放在乾爽及溫度介乎0-40℃的地方

2. 請確保充電插頭的存放地方有足夠的通風空間

安全需知:

1. 切勿沾濕、燃燒或拆解充電插頭

2. 切勿撞擊、投擲或猛晃充電插頭

3. 如發現充電插頭有任何損壞情況，請停止使用

4. 在清潔充電插頭前或使用完畢後，請將充電插頭與牆邊插座或

汽車充電插座分開

5. 小童、傷殘及智障人士必須在有經驗人士監督下方可使用此產品。

此產品不是玩具，不可供小童玩耍

請於使用前詳細閱讀此說明書，並保留作參考

於香港購買憑發票保用一年

(香港)查詢熱線︰(852) 2420 0281
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